
VIPAVA � Za zaprtimi vrati je še
pozno sinoči v Vipavskem hramu po-
tekal občni zbor Kmetijske zadruge
Vipava. Izvolili so nove člane v upravni
in nadzorni odbor, novi predsednik
zadruge je postal Aleš Kosovel. Na
dnevnem redu naj bi bila tudi pred-
stavitev Zadružne kraške banke (ZKB) z
Opčin, ki naj bi se resno zanimala za
nakup 56-odstotnega deleža zadruge v
Hranilnici in posojilnici Vipava. A go-

stov v Vipavo ni bilo. Besedo paje dobil
ajdovski župan Marijan Poljšak, ki je v
imenu konzorcija malih delničarjev
hranilnice, med katerimi so tudi
občine Vipava, Ajdovščina, Nova Go-
rica in Renče-Vogrsko predstavil bo-
jazni, da naj bi pri tem prišlo do lik-
vidacije hranilnice. V konzorciju si želi-
jo hranilnico ohraniti v primorskih ro-
kah in jo razširiti v regijsko banko, ki bo
podpirala primorsko gospodarstvo, za-

to so pripravljeni kupiti delež zadruge.
"Odločitve ni bilo, a občutek imam, da
je večina članov zadruge na naši strani,
da si želi hranilnico ohraniti v Vipavski
dolini," Je po razpravi povedal Poljšak.
V konzorciju opozarjajo, da bodo v
primeru predloga za likvidacijo hra-
nilnice proti zadrugi vložili tožbo za
oškodovanje malih delničarjev. Na
občnem zboru so se seznanili tudi s
poslovanjem zadruge in Agroinda. AT
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